

More than 40 cost of living rebates and savings



NSW Government is helping reduce your cost of living with more than 40 rebates and savings.

- Active Kids Voucher
- Family Energy Rebate
- National Parks Concession Pass
- Pensioner Travel Voucher
- Appliance Replacement Offer
- CTP Green Slip Refund

Need help? Free one hour appointments are available at selected Service NSW Centres with a Cost of Living Specialist.

Find out how you can save.
Visit service.nsw.gov.au or call 13 77 88



NSW Government is helping my cost of living



We're making it easier to access more than 40 rebates and savings for energy, transport, health and more.

Need help? Free one hour appointments are available at selected Service NSW Centres with a Cost of Living Specialist.

Find out how you can save. Visit service.nsw.gov.au or call 13 77 88



تقدّم حكومة نيو ساوث ويلز المساعدة في تكاليف المعيشة



نحن نسهل الوصول إلى أكثر من 40 بنداً للخصومات والتوفير في الطاقة والنقل والصحة والكثير غير ذلك. هل أنت بحاجة إلى المساعدة؟ تتوفر مقابلات مجانية لمدة ساعة واحدة في مراكز مختارة في نيو ساوث ويلز مع أخصائي المشورة المتعلقة بتكاليف المعيشة.

اكتشف كيف يمكنك التوفير. قم بزيارة service.nsw.gov.au أو اتصل على الرقم 13 77 88

أكثر من 40 بند للخصومات والتوفير في تكاليف المعيشة

تقدّم حكومة نيو ساوث ويلز المساعدة في خفض تكاليف المعيشة من خلال أكثر من 40 بند للخصومات والتوفير.

- قسيمة My Active Kids
- إعانة خصم في تكلفة الطاقة للأسرة
- بطاقة تخفيض (Concession) للمتنتزهات الوطنية
- قسيمة سفر لأصحاب المعاشات
- عرض استبدال الأجهزة
- استرداد في استمارة CTP الخضراء

هل أنت بحاجة إلى المساعدة؟ تتوفر مقابلات مجانية لمدة ساعة واحدة في مراكز مختارة في نيو ساوث ويلز مع أخصائي المشورة المتعلقة بتكاليف المعيشة.

اكتشف كيف يمكنك التوفير. قم بزيارة service.nsw.gov.au أو اتصل على الرقم 13 77 88



